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Hírmondó 
Remeteszőlős Község Önkormányzatának tájékoztató lapja 

 

RENDKÍVÜLI KIADÁS      2010. szeptember 

 

Tisztelt Választópolgárok! 

Településünk méltó hagyományait folytatva Remeteszőlős Község Önkormányzatának Polgármesteri Hivatala az 

önkormányzati választáshoz kapcsolódóan megjelenteti a Hírmondó különszámát. Ebben tájékoztatjuk Önöket a 

szavazás körülményeiről és jogszabályi környezetéről illetve lehetőséget nyújtunk az összes polgármester- és 

képviselőjelöltnek a bemutatkozására, programjuk ismertetésére.  

A jelöltek bemutatkozó anyagát, betűrend szerint ismertetjük Önökkel, vágatlan formában.  

Reméljük, hogy a Remeteszőlősi Hírmondó segítséget fog nyújtani Önöknek döntésük meghozatalában. Kérem, 

olvassák el figyelemmel! 

dr. Laukó Sándor 

Helyi Választási Iroda vezetője 
 

Tisztelt Választópolgárok! 

A választási eljárásról szóló 1997. évi C. törvény 38. §. (1) bekezdés d.) pontjában foglaltakra hivatkozva 

KÖZZÉTESZEM az önkormányzati választásokkal kapcsolatos tájékoztatót. 
 

2010. október 3-án (vasárnap) a helyi önkormányzati képviselőket, a polgármestert és a megyei közgyűlés tagjait 

választjuk meg! 

A települési önkormányzati képviselők a település választópolgárai egyéni listás választási rendszerben 

választják meg. Remeteszőlősön Ön négy jelöltre szavazhat, mivel ennyi a településen megválasztható 

képviselők száma. Szavazata akkor is érvényes, ha a lehetségesnél kevesebb jelöltre szavaz, de ha 4-nél többre 

szavaz, akkor szavazata érvénytelen lesz. Képviselők azok a jelöltek lesznek, akik a megválasztható képviselők 

száma szerint a legtöbb érvényes szavazatot kapták.  

A polgármester választása során csak egy jelöltre szavazhat. Az lesz a polgármester, aki a jelöltek közül a 

legtöbb érvényes szavazatot kapta.  

A megyei közgyűlés tagjait listán választják. Listát pártok és egyéb társadalmi szervezetek állíthattak. A 

választópolgár egy listára szavazhat. Az egyes listák a kapott szavazatok arányában jutnak mandátumhoz, de 

csak abban az esetben, amennyiben az összes érvényes szavazat 5%-át megszerezték.   

A szavazás 

A szavazás 2010. október 3-án 6,00 órától 19,00 óráig tart. 

A szavazás helye: Remeteszőlős Község Önkormányzat Polgármesteri Hivatala (2090 Remeteszőlős, 

Nagykovácsi út 3., Adyligeti Rendészeti Szakközépiskola – külön bejárat)  

 

Amennyiben mozgásában akadályoztatva van (például egészségügyi állapota miatt), úgy a szavazást megelőzően 

a jegyzőtől, a szavazás napján pedig a szavazatszámláló bizottságtól írásban kérhet mozgóurnát. Ebben az 

esetben a szavazatszámláló bizottság két tagja fogja Önt felkeresni a mozgóurnával.  

 

Csak akkor jogosult szavazni, ha személyazonosságát és lakcímét megfelelően igazolja az alábbi érvényes 

igazolványok valamelyikével: 

1.   Lakcímet tartalmazó érvényes személyazonosító igazolvány (azaz régi típusú személyi igazolvány) 

vagy 
2.    Érvényes lakcímigazolvány és 

a)   érvényes személyazonosító igazolvány (új típusú, kártya formátumú), vagy  

b)   érvényes útlevél, vagy 

c)   2001. január 1-jét követően kiállított érvényes kártyaformátumú vezetői engedély. 

Ha bejelentett tartózkodási helyén kíván igazolással szavazni, és előzetesen nem kérte felvételét a névjegyzékre, 

az „Igazolás a tartózkodási helyen történő szavazáshoz” elnevezésű nyomtatványt is vigye magával! 
 

folytatás a 16. oldalon 



2 

 
 



3 

 

 

Tisztelt remeteszőlősi választópolgárok!     

                                                                          
                                                                     

Engedjék meg, hogy pár mondatban bemutatkozzam, mint önkormányzati képviselőjelölt. 

Nevem Havas József, 51 éves vagyok, jelenleg is a vendéglátóiparban dolgozva vendéglátóipari 

üzemgazdász végzettséggel, felsőfokú angol nyelvvizsgával és több mint 20 éves vendéglátóipari 

ill. 5 – 5 éves kül- és belkereskedelmi gyakorlattal rendelkezem. Családommal 2000 óta élünk a 

településen.  

Szeretnék az önkormányzat munkájában tevékenyen részt venni annál is inkább, mert sok olyan 

terület/dolog van a településen, ami megoldatlan, ellátatlan. Példaként említhetem, hogy míg a 

Remete Csemete Alapítvány az önkormányzat segítségével a kisgyerek és szüleik igényeit, életét 

próbálja jobbá tenni, addig bár a településen sok nyugdíjas él róluk, és igényeikről mindeddig 

senki nem beszélt. Talán el lehetne indítani egy nyugdíjas klubot vagy alapítványt, ami az Ő 

érdekeiket érvényesítheti valamilyen formában. 

Fontosnak tartom továbbá, hogy a lakosság érdekeit, véleményét a megválasztott önkormányzati 

testület képviselje, úgy hogy az alulról induló, lakosság többségi döntését figyelembe veszik, ami 

szerintem eddig sok témában nem valósult meg.  

Az önkormányzati testület legyen hatékony, törekedjen a költségcsökkentésre, folyamatosan 

ellenőrizze a kiadásokat, tájékoztassa a lakosságot jobban, mint eddig tette.  

Ha képviselőként bekerülnék a testületbe, akkor természetesen a választásokon megválasztott 

képviselőkkel dolgoznék majd együtt.  

Vannak viszont a jelentkezők között olyanok, akiket közelebbről ismerve tudom, hogy 

településünkért eddig is sok mindent tettek és megválasztásuk esetén is folytatják ezt a munkát. Ha 

lehet, személyem mellett támogassák szavazataikkal Görög Edit képviselőjelöltet, aki minden 

önkormányzati ülésen részt vesz ezért, tájékozottabb, mint némelyik jelenlegi képviselő. 

Almássy Tamás képviselőjelöltet, Ő jelenleg is képviselő, de elképzeléseinek jó részét 

képviselőtársai „maradi” gondolkodásuk miatt nem támogatták. 

Vida László polgármester jelöltet és képviselőjelöltet, aki régebben alpolgármesterként 

tevékenykedett az első önkormányzatnál és hozzájárult ahhoz, hogy a nulláról indulva 

működőképes, a törvényeknek megfelelő önkormányzatunk legyen.  

Remélem, hogy -  ahogy az országgyűlési választásokon is történt – ténylegesen új irányvonalon 

folytatódik majd községünkben az önkormányzati munka, amihez Önök fenti jelöltekre adott 

szavazataikkal, tudnak aktívan hozzájárulni. 

 

Tisztelettel 

 

Havas József 

képviselőjelölt 
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Tisztelt Remeteszőlősi választópolgár! 
 

Először indulok önkormányzati választáson, elfogadva a Remete Csemete Alapítvány és számos 

remeteszőlősi polgár támogatását és felkérését, így engedjék meg, hogy egy névjegyet, valamint 

elképzeléseimnek rövid vázát átnyújtsam Önöknek. 

1967. április 23-án születtem Budapesten, eredeti végzettségemet tekintve 

külkereskedelmi üzemgazdász vagyok, de újságírói és pénzügyi 

menedzser végzettséget is szereztem. 1991 óta vezetem a saját cégemet ez 

idáig sikeresen; egyrészt magazinok, könyvek szerkesztésével, kiadásával 

foglalkozunk, másrészt cégek, vállalkozások vagyonkezelését végezzük. 

Feleségem, dr. Szeiffert Gabriella jogász, közgazdász, a Közbeszerzések 

Tanácsánál dolgozik, jelenleg Gyesen van kéthónapos babánkkal.  

4 gyermeken van, Klaudia 16, Kornél 8, Míra 6 éves, és Nimród 2 

hónapos.  

Kisgyermek korom óta nagyon szeretem ezt a vidéket, és boldog voltam, 

amikor 2001-ben egy félkész házat vásároltunk a településen. 

Családommal 2003 óta élünk Remeteszőlősön, és itt képzeljük el a 

jövőnket is. Több irányból is kaptam megkeresést, hogy vállaljak funkciót a település 

irányításában, így miután mindig is érdeklődtem a közügyek iránt, – egy időben látogattam az 

önkormányzat üléseit is – elvállaltam a felkérést.  

 

Korábban is igyekeztem segíteni településünk fejlődését, többek között két szomszédommal 

önerőből leaszfaltoztuk a Nagykovácsi utat a Patak sétánnyal összekötő Vénusz utcát.  

Családok összefogásával - saját pénzünkből - játszóteret építettünk a Ponty és Süllő utca sarkán 

egy korábban rendezetlen területen. A Patak sétány elejétől a Szurdok felé vezető területen, amit 

Nagykovácsi szemét és aszfaltlerakónak használt, az Önkormányzattal együttműködve alapítványi 

és pályázati támogatással létrehoztuk és tovább alakítjuk a Bodzaliget Pihenőparkot, melyet 

örvendetesen egyre többen örömmel használnak.  

Úgy érzem, hogy döntéseinkben a település legfőbb értékét, a csodás környezetet, a tiszta levegőt, 

a természet adottságait kell megőriznünk amellett, hogy folyamatos és átgondolt fejlesztéssel 

javítjuk életkörülményeinket.  

Fontosnak tartom a hamarosan induló útépítések szakszerű menedzselését és folytatását, újabb 

pályázati lehetőségek feltárását, új, adóemelés nélküli bevételi források megteremtését.  

Mindezeket úgy kell megvalósítanunk, hogy a lehetőségekhez mérten összhangot teremtsünk a 

különböző érdekek, elképzelések között. 

Hasonlóképp fontos feladatunk a gyalogosközlekedés biztonságának megteremtése, a 

közútkezelővel való megállapodás, valamint a vízhálózat tulajdonjogának visszaszerzése.  

 

Képviselői munkámat társadalmi munkában kívánom ellátni, és ha elképzeléseimet támogatja, 

köszönöm, ha az október 3-i önkormányzati választáson számíthatok szavazatára. 

  

 
     Herold István Zoltán 
2090 Remeteszőlős, Vénusz u. 5. 

06/30/9405-315 
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Bemutatkozás és program 

 

Tisztelt Választópolgárok, Kedves Remeteszőlősiek! 

 

 

 

Röviden magamról:  

 

Nevem Kiss Pál Gyula Jánosné (Kiss Pál Marcsi) 14 éve lakom a településen, 

amelynek működésébe – mint a szavazatszámláló bizottság tagja - volt 

alkalmam betekintést nyerni. Emellett a Szövetség Remeteszőlősért Egyesület 

tagja vagyok jelenleg is. 

 

 

Az általam megvalósítandó célokról: 

 

- a településünk területén található 4 buszmegálló balesetveszélyes 

állapotának azonnali megszüntetése, 

- tárgyalások és tényleges eredmények elérése a „zebrakérdés” 

megoldása érdekében, 

- a helyi rendőrség bevonásával trafipax-ok elhelyezése a gyalogosok 

védelme érdekében,  

- a településünkön élő szociálisan rászorulók tényleges védelme, 

támogatása, 

- „ügyfélbarát” ügyintézés kialakítása, 

- a településen ivókút üzembehelyezése és a környezetének szép 

kialakítása (Patak sétány, Királyka utca sarok). 

 

 

Munkám megvalósításához nélkülözhetetlen az Önök támogató szavazata! 

 

 

     Tisztelettel: Kiss Pál Gyula Jánosné 

 

 

 

 

Remeteszőlős, 2010-09-11 
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Kőhalmi Alajos, független képviselőjelölt 

 

Budapesten születtem 1944. május 30-án. Iskoláim elvégzése után a Hazai Pamutszövő 

Gyárban dolgoztam 31 évet, TMK csoportvezetőként, szakoktatóként és a vállalati önkéntes 

tűzoltóságnál parancsnokhelyettesként. 

Közel 40 éve élek Remeteszőlősön, így településünk egyik alapítójának vallom magam. 

Mint őslakos megéltem a kezdeteket, amikor fahídon jártunk be a saját telkünkre és még 

világítani is petróleumlámpával kellett. Sokan, sokat tettünk azért, hogy ez a helyzet 

megváltozzon. 

Ennek az összefogásnak eredményeként került kiépítésre a villanyhálózat a községben. De 

itt nem álltunk meg. Személyesen is közreműködtem abban, hogy Remeteszőlős területén kiépült 

a telefonhálózat. Hosszú éveket várva saját erőből megépítettük a víz, a csatorna majd a 

gázhálózatot, mely munkálatok megvalósulásában aktívan részt vettem, mint műszaki vezető 

illetve műszaki ellenőr. 

A közművek létesítése során olyan helyi ismertre tettem szert, mellyel mindig segíteni 

tudtam a községfejlesztő munkálatokat.  

 

Az Önök bizalma alapján 2006-2010. között képviselőként dolgoztam Remeteszőlős 

Község Önkormányzatában. Ezen időszakban a közműfejlesztések kapcsán szerzett ismereteimet 

és tapasztalataimat készséggel bocsátottam a Polgármesteri Hivatal számára, segítve ezzel az 

elmúlt időszakban végzett beruházások zökkenőmentes kivitelezését. 

Nagy örömömre szolgált az, hogy az elmúlt 4 évben egyre több jelét tapasztalhattam az 

összefogásnak, a közösség erősödésének és a fejlődésnek. 

Bízom benne, hogy az elindult fejlődés nem torpan meg és meg tudjuk valósítani azokat a 

célokat, melyek Remeteszőlős haladását szolgálják.  

Képviselőjelöltként szeretnék kiemelni néhány fontosabb célt: 

 békés, nyugodt községi élet 

 út és csapadékvíz elvezetés szakszerű, terv szerinti kiépítésének folytatása 

 Nagykovácsi buszmegállókhoz zebra felfestése és járda kialakítása 

 Óvoda és bölcsőde lehetőség szerinti kialakítása 

 

Abban az esetben, ha az Önök bizalmából bekerülök a képviselő-testületbe, minden 

erőmmel támogatni fogom a falu megőrzését és előrehaladását biztosító törekvéseket. 

 

 

Tisztelettel 

 

Kőhalmi Alajos 

képviselőjelölt 
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T. Választópolgárok! 
 

 

 
Mutafisz Dimoszné vagyok, Patak sétány 104.szám alatti lakos, Önkormányzati független képviselő jelölt. 
15 éve Remeteszőlősön lakom. A település életében aktívan részt vettem. 

 Teljes közmű megépítésében 

 Önálló falu létrehozásában aláírás gyűjtés 1999-2000 

 2002-ben az Önkormányzati választásoknál térítés nélkül delegáltként dolgoztam 

 2002-2010-ig számlálóbizottsági tag voltam 

 2002-ben a választások után az Önkormányzat felállításában keményen dolgoztunk többen. 

(helyiség keresés, bútor beszerzése térítés nélkül, helyiségek festése stb.) 

 2002-ben megalakítottuk a Szövetség Remeteszőlősért Egyesületet. Az Aqua étteremben én 

biztosítottam helyiséget az egyesület megalakulásához. A cél az önálló falu elindítása 

 2008.02.10-től közel 1 évig harcot vívtam a Földhivatallal a jogtalanul beszedett 65 millió Ft 

földmegváltás visszaszerzése miatt az Önkormányzat részére. A Földhivatal a Polgármesteri 

Hivatalt jelölte meg jogi személynek, de a testület nem tartotta fontosnak hogy az ügyet 

tovább vigye, annak ellenére, hogy az összes dokumentációt átadtam nekik 

 Nagykovácsi és Remeteszőlős vagyonmegosztásában közelharcot vívtam 2007-ben a 

testülettel és a polgármester úrral, azért hogy ne előnytelen szerződést írjanak alá, hanem 

várják meg a bírósági döntést, mert a két bírósági szakértő Remeteszőlősre nézve nagyon 

előnyös szakvéleményt adott. Ennek érdekében 3 nap alatt közel kétszáz aláírást gyűjtöttünk 

a lakosságtól, valamint leveleket, kérelmeket nyújtottunk be a testületnek és a Polgármester 

úrnak. A törekvésünk hiába való volt, nem foglalkoztak a kérelmünkkel, és Nagykovácsinak 

átadták az Aqua villát, lakóparkot, CBA-t, Benkő villát, Erdészházat,és a 13-as km-ig a 

külterület. A Nagykovácsi vagyonból sem kapott településünk semmit. 

Programom:  

 Az önkormányzat működésének teljes vizsgálata 

 Pénzügyi elszámolás külső szakértővel 

 Számla nélküli kifizetések és juttatások megszüntetése 

 Szociális háló megerősítése, nagycsaládok, kisnyugdíjas, munkanélküli, komoly betegek, 

hajléktalanság megszüntetése (ha van ilyen) 

 Csatorna és a szemét díj körül kialakult problémák felülvizsgálata 

 Élhető tiszta falu kialakítása 

 MINDENT A LAKOSSÁGGAL A LAKOSSÁGÉRT 

Tisztelt választópolgárok! Ezúton ígérem, hogy mindent megteszek a tiszta közéletért, az adózók pénzének 
ésszerű felhasználásáért. Nem fordulhat elő összeférhetetlenség a hivatalban. Itt szeretnék köszönetet 
mondani azoknak a remeteszőlői lakosoknak, akik közreműködtek abban, hogy településünk megnyerte a 
pályázatokat. 
 
 
Köszönöm a bizalmukat 
                                                                                  Tisztelettel:       Mutafisz Dimoszné 
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Kedves Falu Társaim! 

  

  

 

 

Ismét egy jól sikerült Falunapot búcsúztattunk! Jól ismertek engem, immár 20 éve a faluközösség 

tagja vagyok. 

  

  

Szeretem falunkat, szeretek itt élni, és remélem, hogy itt is fogok meghalni, de előtte még Veletek 

és leendő képviselő-társaimmal, és Szathmáry Gergővel együtt sok hasznosat cselekedni! 

  

Ez számomra már nem lesz új feladat, hiszen a kezdetektől együtt szerveztük a falunapokat, együtt 

tisztítjuk a környezetünket, és ha lehetett jó társaságban beszéltünk a falu gondjairól. 

  

  

Mindig is úgy gondoltam, férjemmel / Dr. Palotás János/ a falu első díszpolgárával, karöltve 

fogom ezt csinálni. 

  

Sajnos Ő már 2 éve csak az égből tud nekünk segíteni. 

  

Bármilyen feladatot fogtok rám bízni, én tisztességgel, nagy lendülettel, és a faluközösség javára 

fogom ellátni. 

  

Legegyszerűbb lenne, ha kipróbálnátok, amit most ígérek ! 

  

  

  

                                                                                                  Palotás Anna / Panka / 
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Petneházy Gábor  

független képviselőjelölt 
 

 

 

 

 

Kérem, engedjék meg hogy bemutatkozzam, bár az itt lakók többségét személyesen ismerem de az 

itt leírtakat nem biztos hogy tudják.. 

 

Magánélet: 1960-ban születtem Budapesten és idetelepülésünkig a második kerületben éltem. 

1982-ben alapítottam családot, de harmadik gyermekem érkezésekor 1990-ben rájöttünk, hogy az 

akkori két szobás lakásunkat kinőttük. Viszonylag szűkös anyagi lehetőségeink birtokában 

elkezdtünk lakóhelyet keresni. Hosszas keresés után találtam mai házam helyére az akkor még 

füves Pataksétányon. A ház legtöbb részét saját kezemmel építettem. Gyermekeim mára mind 

felnőtt korúak, élik a saját életük. Gyermekeim édesanyja egészségügyi és szociális területen 

dolgozik, a nagykovácsi öregek otthonát vezeti. 

 

Tanulmányok, munkásság: Tanulmányimat megszakítottam ezért érettségivel és gépjármű 

technikusi végzettséggel rendelkezem (jobban érdekelt az autóversenyzés és az ahhoz szükséges 

pénzkereset, mint a főiskola). Eddigi életem során többnyire vezető állásban tevékenykedtem. 

Vezettem mindem féle járműveket a mikrobusztól a kamionig, de vezettem magán vállalkozást, 

Kft-t üzletágat, katolikus fuvarozó szervezetet, mentő állomást és foglalkoztam sok minden 

egyébbel. Jelenleg Megbízási szerződésekkel dolgozom kisseb építőipari és szolgáltató 

szervezeteknél általában projekt vezetői megbízással, és elég sok időt töltök el a képviselői 

munkával.   

 

Képviselőség: Én mindig is független egyén voltam, soha semmilyen tömegszervezetnek nem 

voltam tagja, bár az autó klubba majdnem beléptem. Községünk alapításáig, semmilyen társadalmi 

szerepet nem vállaltam, de látva a minket képviselni vágyók listáját én is beszálltam –igaz, 

Polgármesterként jelöltetve magam. Nem nyertem, így csak külsősként próbáltam segíteni a 

Képviselő-testület munkáját. A személyi ellentétekkel teli testület elég hamar szétesett, és az 

időközi választásokon már lépviselőként megválasztottak. Azóta már a második ciklust zárom az 

önkormányzati munkában. Meggyőződésem hogy  a most leköszönő testület munkája volt a 

legeredményesebb az eddigi testületek sorában. (Ezzel nem leszólni akarom az eddigi testületek 

munkáját csak egyszerű ténymegállapítással élek, és ezúton is köszönöm községünk fejlődéséért 

bármit is tevő emberek fáradozását!) 

 

Céljaim: Hátralévő éveimet szeretném ebben a gyönyörű környezetben, nyugalomban és békében 

leélni, szépen formálódó településünkön.  

Amennyiben bizalmat szavaznak részemre, folytatom a megkezdett munkát, mellyel mindig 

igyekeztem Remeteszőlős fejlődését szolgálni, a többségi akarat szerint. Tevékenységemet 

szívesen folytatom, egészen addig, amíg egészségem, időm, anyagi lehetőségem engedik. Bízom 

benne, a következő négy évben az eddigi nyolc év alatt felhalmozott tapasztalattal segíteni tudom 

az önkormányzati működését. 

 

Remeteszőlős, 2010. szeptember 12. 

        

Petneházy Gábor 
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 Ruzsa Ágotának hívnak, megköszönöm, ha írásos bemutatkozásomat  elolvassák . 

 

Alkotó, kezdeményező, az új és előrehaladó folyamatokat beindító személyiség 

vagyok. Magyar-angol-norvég szakos tanárként dolgoztam 10 évet nagyrészt a 

Közgazdasági egyetem Angol tanszékén, miközben néhány társammal együtt 

elindítottuk az International House nyelviskolát,IH, amelynek szakmai vezetője 

lettem, amíg pályamódosítással a formális tanításról lemondtam és helyette képző, 

szervezetfejlesztő és közösségi facilitátorként kezdtem dolgozni szervezeti és régiós 

fejlesztésekben. Eközben az Ariadne Gaia Alapítványt létrehoztam 1989-ben, az első Bach 

virágterápia, holisztikus gyógyítás és tanítás módszereit igyekeztem itthon meghonosítani.  Majd a 

nemzetközi Tanuló Szervezetek Társaság – SOL – hazai alapítványának  vezetőjeként a vállalati  és 

szervezeti, iskolai és intézményi megújulás elkötelezett támogatója lettem.  2000 decemberében 

költöztünk a Pataksétányra. A tájat, a környéket és Remeteszőlős utcáit nagyon megszerettük.  

 

Az elmúlt 20 évben sokat utazhattam ( az IH 

nyelviskola vezetőjeként, az AGA 

alapítójaként, a SOL igazgatójaként ) és ezek a 

tapasztalatok jelentősen hozzájárultak 

látásmódom szélesítéséhez.       

Ezért tartom fontosnak, hogy személyes 

munkám és életem szervesen kapcsolódjék a 

globális értékeket és a helyi lehetőségeket 

építő közösségekhez egyaránt.

 

E hely nagy lehetőséget rejt magában. 2002-ben a kezdés, indulás és alkotás öröme mindenkit 

inspirációval és reménnyel töltött el. Én - Vargha Máriával, ( „ a hintás anyukával „ ) együtt - azért 

fáradoztam, hogy a leendő polgármester és testület között olyan összhang és hatékony együttműködés 

alakulhasson ki, amiben az eltérő értékek mellet is lehet előrehaladni és torzsalkodás nélkül fejlődni.  

 2005-2006-ban már képviselőként sikerült kollégáimmal számos, közösségünket támogató 

újítást elindítani, mint pl. a Falunapok hagyománya, a Bethlehem állítás, az útépítés 

előkészítése, a közösségi ünnepek során a protokolláris megoldások helyett életszerűbb 

ünneplések kezdeményezése, stb. 

 

Szeretném, hogy minden változást és jobbítást, 

a környezettel harmóniában történő fejlődést 

közösen, közösségi szinten tehessünk meg.  

 

Szeretném, ha az itt szunnyadó tudás, 

hozzáértés, alkotókedv és cselekvő készség 

Remeteszőlős lakóit igazi, érzékeny és 

felelősséggével élő közösséggé formálná.

 

 

Nem feledkezhetünk meg a Nagykovácsi medence és ezen belül is Remeteszőlős völgyben 

meghúzódó egységéről és az egységnek köszönhetően a veszélyekről,kihívásokról is. Amit a természet 

szerves egészként, szinte ökológiai kistérségként hozott létre, igyekezzünk az ökológiai alaptörvények 

- a szerves együttműködés - keretein belül mi, emberek is megtartani. Adyliget -Remeteszőlős és 

Nagykovácsi váljék hazai színtű mintává az összefogás, megbékélés és alkotó fejlődés terén, 

különösen most a globális válság hozta gazdasági és ökológiai kihívások ismeretében 

Mi kell ehhez?  

 
 Hogy közösségi összefogásban cselekedjünk. 

 Hogy a testületet a nézetkülönbségeket nyíltan képes legyen megbeszélni, és a falu jövőjét a 

személyes érdekek fölé tudja helyezni  bölcs és mértékletes döntések által. 

 Hogy a napi nehézségek és vezetési teendőket teljesen felvállaló, figyelmét és tudását ide 

fókuszáló polgármester a hivatalt és a falu ügyeit kiegyensúlyozottan és hozzáértően  irányítsa 

 Hogy felkészülhessünk a jövő kihívásaira ( közlekedés, vízáramlás, klímaválság, iskola, 

gyerekek, mint a fenntartható jövő letéteményesei) 

 Hogy képessek legyünk Remeteszölőst helyi szépségében megtartani ÉS mégis a nagyvilágba 

bekapcsolni 

 

Köszönöm figyelmüket,       

 
Ruzsa Ágota, képviselő jelölt, Patak s. 86. T.: 06209685448
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Spontil Györgyi, független képviselőjelölt 
 

 

 

 

 

1983-óta ismerője és 1997. óta lakója vagyok Remeteszőlősnek, ahol nagyon szeretek élni, mint 

sokan mások, hiszen olyan helyen lakunk, ahová az emberek kirándulni járnak, és erre büszke 

vagyok.  

Tapasztalataim, ill. tudásom legjavát szeretném adni ahhoz, hogy településünk még szebb, 

rendezettebb és élhetőbb legyen.  Az itt lakók bizalmából már néhány évig képviselő voltam, 

társadalmi munkában.  

Ismét indulok a választáson, mert a családi tűzhely melegét a nők teremtették meg, és ennek a 

melegnek az önkormányzat falai közé is el kell jutnia. Nőkkel kerek a világ, így teljes, ez a 

képviselő testületre is vonatkozik. Az, hogy velem, vagy más nővel azt önök döntik el, viszont 

véleményem szerint, sok nőtársammal egyet értve fontos, hogy legalább egy, női képviselő tagja 

legyen a testületnek, aki képviseli az itt lakókat, kiemelten a nőket, anyukákat, nagymamákat. 

Más a logikánk és a problémamegoldó képességünk. 

A nők képviseletén kívül természetesen munkálkodni fogok Remeteszőlős tovább szépülésén, a 

rendezetlen helyzetek megoldásán. Még több kommunikációt szeretnék a közösséggel, hogy a 

döntéseink váljanak közös döntésekké. 

Jelenleg a Fundamenta Lakáskassza Zrt-nél foglalkozom az állami támogatások kihelyezésének 

koordinálásával, kötetlen munkaidőben. Férjem házi orvos. Három gyönyörű unokám van. 

Úgy érzem az elmúlt évek alatt beletanultam a közszolgálatába és ezt továbbra is, szeretném 

tenni, Önökkel Önökért.  Ehhez kérem, és várom az Ön támogató szavazatát. 

  

                                                                                                                                                                    

Tisztelettel: Spontil Györgyi, képviselőjelölt 
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Kedves remeteszőlősi lakótársak ! 
 

Struhácsné Sisa Gabriella 
vagyok,  nyugdíjas építészmérnök, 15 éve 
lakom állandó lakosként, családommal 
együtt a Patak sétány 61. sz. alatt. Ám az 
alábbi fotó arról tanúskodik, hogy 
remeteszőlősi kapcsolódásunk sokkal 
régebbre, 1977-re datálódik, így hát összesen 
33 éve van módom ismerni szeretett falunk 
történéseit. 

 

  
Építész család vagyunk, jó néhány 

helyi épület tervezőjeként elég nagy 
helyismeretre tettünk szert, és sok falubéli 
család életével, gondjaival, gondolataival 
találkoztunk az említett hosszú évek alatt. 
Annak idején tevékenyen részt vettem a falu 
- 6 hónap alatt megvalósult- gázellátásának 
előkészítésében és lebonyolításában.  S 
most, amikor gyermekeim innen elköltözve, 
a saját lábukra álltak, úgy gondoltam, hogy 
az itt töltött évek tapasztalatait 
képviselőként is hasznosíthatnám. 

 
Mit szeretnék tenni Remeteszőlősért, 
ha lakótársaim képviselőnek 
választanának szavazataikkal? 
 
* Mint régi remeteszőlősi polgár, 
nagyon sokszor megtapasztaltam, hogy a 
valóban békés egymás mellett élés alapvető 
feltételei sajnos nincsenek kellőképpen 
szabályozva. Biztosan nem csak engem 
zavar egy határozottan és egyértelműen 
megfogalmazott csendrendelet hiánya, 
melynek következtében bárki, szinte 
bármilyen időpontban végezhet zajos 
tevékenységet a fűnyírástól, az időkorlát 
nélküli építkezéseken át, a legdurvább 
„zenei” megnyilvánulásokig. Ugyancsak 
nincs rendezve megnyugtatóan a 
településünk utcáin a tehergépjárművek 
súlykorlátozásának betartatása sem.  
 
* Szeretném, ha a képviselő 
testületben a műszaki „véna” nagyobb  

szerepet kapna a jelenleginél. Aktív 
koromban kivitelezéssel, beruházással és 
logisztikával foglalkoztam, mint a MATÁV 
létesítményi főmérnöke. Nem vagyok 
ellenzője a „nagy, megváltó álmoknak”, de 
azért egy település irányítása nem 
nélkülözheti a műszaki emberek 
racionalitását sem. Különös tekintettel a 
közterületeken mindenkor szükséges 
karbantartási és fenntartási munkák 
versenyeztetésére, valamint szerződés 
szerinti elvégzésének ellenőrzésére. 
 
* Nagykovácsi, valamint az Amerikai 
Iskola jelentősen megnövekedett forgalma 
egyre inkább ellehetetleníti a községünkből 
való balesetmentes gépjármű-kihajtást. 
A jelenlegi Önkormányzat által elindított, és 
folyamatban lévő útépítési munkák 
továbbfejlesztéseként hosszú távú, ám igen 
fontos feladatnak tartom a falu 
súlypontjában a 12 km kőnél lévő 
„nagyhídnál” a kihajtás biztonságos műszaki 
megoldásának megvalósítását. 
 

 

* Végül, de nem utolsó sorban 
szeretném növelni a képviselő testületben a 
nőneműek arányát, ami jelenleg: 0 %, és 
amely szerény véleményem szerint a 
továbbiakban nem tartható állapot… 
 

Tisztelt Lakótársak, megválasztásom 
esetén várni fogom az Önök megvalósítható 
ötleteit és javaslatait, hiszen közös 
érdekünk, hogy minden lehetőséget 
megragadjunk, ami szeretett településünk 
prosperálását segíti elő.  Részemről 
különösen érdekelt vagyok, mivel személyes 
terveim szerint, életem hátralévő részét itt, 
Remeteszőlősön szeretném eltölteni! 

 
Tisztelettel:     S. S. G.
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Szathmáry Gergely vagyok, független polgármester jelölt. 

Feleségemmel 1994. óta élünk Remeteszőlősön. Három gyermekünk van: Boglárka 15 
éves, Kamilla 13 éves, Gergely fiam pedig 10 éves lesz. 

Budapesten születtem, negyven éve. Középiskolai tanulmányaim befejezése után az 
ELTE Tanárképző karán diplomáztam 1994-ben. Három évig tanítottam a pesthidegkúti 
Ökumenikus Általános iskolában. Munkám mellett a József Attila Tudományegyetemen 
szereztem környezetvédelmi másoddiplomát, majd 1997. és 2006. között egy 
környezetvédelmi vállalatnál dolgoztam mint szakértő, később pedig mint irodavezető. 

2006. év októbere óta abban a megtiszteltetésben van részem, hogy Remeteszőlős Község polgármestere 
lehetek. 

Az elmúlt 4 évben az Önöktől nyert megbízatásnak és a 2006. évi választásokon tett ígéreteknek megfelelően 
igyekeztem a feladatomat ellátni. A Képviselő-testülettel végzett közös munka során azon voltunk, hogy 
Remeteszőlős jogi és közigazgatási helyzetét megerősítsük és a Nagykovácsitól történt elválás (2002.) óta folyó 
terület- és vagyonmegosztási pert a lehető legelőnyösebb végeredménnyel lezárjuk. Ennek köszönhetően 
Remeteszőlős Község a törvényben biztosított arányokat messze meghaladó közigazgatási területhez (+26%) és 
vagyonhoz (+80%) jutott. Fontosnak tartom megemlíteni, hogy ez a tény tette lehetővé, hogy községünk 
fejlődésnek indulhatott, hiszen így teremtődtek meg a pályázatokon való indulás alapfeltételei (saját vagyon 
fejlesztése, önrész biztosítása, stb.). 

Az önkormányzati munka során sikerül tovább erősíteni a helyi költségvetés stabilitását. 

A benyújtott pályázatok révén 140 millió forintot meghaladó támogatást nyert községünk. A Magyar Állam és 
az Európai Unió támogatásával önálló világítást kaptak a buszmegállók. Kibővült a közvilágítás a Patak 
sétányon, térfigyelő rendszert telepítettünk a közbiztonság fokozása érdekében. Szilárd burkolatot kapott több 
útszakasz. Új játszótér, gyalogösvény és park épül a községben. A már megnyert pályázati forrás révén 
megépül a Patak sétány nagy része is. 

Külön öröm számomra, hogy a közösségi összefogásnak köszönhetően megépült 3 utca Remeteszőlősön, 
megvalósult a Bodzaliget pihenőpark és egy új játszótér is kialakult a Ponty utcában. 

Úgy gondolom, hogy a Képviselő-testület konstruktív munkája és a közösségi együttműködés nagyban 
hozzájárult az eddigi eredmények eléréséhez. A fejlődést közös eredményünknek tekintem.  

Eltökélt szándékom, hogy a megkezdett munkát folytassam, melyhez már eddig is sok bíztatást kaptam. 
Amennyiben Önök újra megtisztelnek bizalmukkal, úgy örömmel rugaszkodom neki az újabb négy évnek, hogy 
megszerzett tapasztalatommal tovább szolgáljam Remeteszőlős Község tovább fejlődését és közösségünk 
tovább erősödését – Önökkel és a Képviselő-testülettel együttműködve. Terveim között szerepel: 

 Mindenek előtt Remeteszőlős környezeti értékeinek megőrzése illetve a majdani beruházások tervezése és 
megvalósítása során ezen elv érvényesítése. 

 A Patak sétány Madár utca és Csóka utca valamint Ponty utca és Pisztráng utca közötti szakaszának megépítése 
a nyertes Európai Uniós pályázati támogatással – a projekt Uniós eljárásrend szerinti végigvitele. 

 Patak sétány Madár és Csóka utca közötti szakaszának, valamint a Seregély és Cinke u. 1-9. közötti szakaszának 
megépítése, az önkormányzati ingatlan értékesítéséből származó bevételből. 

 Az útépítések további folytatása, útépítési pályázati források (TEUT) bevonásával. 

 Nagykovácsi úti buszmegállók elérhetőségét biztosító járda, zebra és közvilágítási rendszer megvalósítására a 
lehetséges pályázati források felkutatásával és megszerzésével. 

 Nagykovácsi utat elkerülő kerékpáros útvonal létesítése. 

 Önálló vízmű létesítése, a közműdíjak lehetőség szerinti csökkentése. 

 Közösségi terek lehetőség és igény szerinti fejlesztése 

 Állami területek igénylése (Adyligeti laktanya) az önkormányzati közfeladatok (óvoda, településüzemeltetés) 
ellátásához. 
 
A megkezdett munka folytatásához kérem, tiszteljenek meg ismét bizalmukkal! 

 
Köszönettel: Szathmáry Gergely jelenlegi polgármester, polgármesterjelölt (Tel: 20-587-73-87)
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Tisztelt Választópolgárok!  
Elsőként szeretném kifejezni köszönetemet az Önök megtisztelő bizalmáért, mely lehetővé 
tette az elmúlt négy esztendőben, hogy képviselőként munkálkodhassak Remeteszőlősért! 
47 éves vagyok, családos, két gyermekem van. Családommal 1995 óta élünk ezen a 
csodálatos településen állandó lakosként. 2002-ben alapítottuk a Szövetség Remeteszőlősért 
Egyesületet helyi lakosokkal, mely már megalakulása után is az első önkormányzat 
működéséhez jelentős segítséget tudott nyújtani. Jelenleg is az egyesület elnöke vagyok. 
2002 és 2003 között külsős bizottsági tagként vettem részt az akkori képviselőtestület 
munkájában. Jog- és államtudományi, európai jogi szakjogászi és gazdasági jellegű 
menedzseri diplomákkal rendelkezem. Jelenleg egyéni ügyvédként dolgozom, ügyvédi 
praxisom megalapítása előtt majd tíz évet töltöttem el a közigazgatásban és egy nagy állami 
vállalatnál jogászként. Jog- és államtudományi végzettségem és a megszerzett közigazgatási, 
jogi és gazdasági tapasztalataim az önkormányzati munkámat nagyban segítették, igazán jól 
hasznosítható tudásnak bizonyultak a képviselői munka terén. Jelentős állami és 
önkormányzati közbeszerzési tapasztalataimnak köszönhetően érdemleges segítséget 
tudtam nyújtani önkormányzatunknak az eddig megvalósult beruházások közbeszerzési 
eljárásaiban.  Az elmúlt négy évben képviselőként és a Pénzügyi - és Vagyonnyilatkozat 
Ellenőrző Bizottság elnökeként mindent megtettem azért, hogy a 2006-os választási 
ígéreteimet megvalósíthassam és biztosítsam az önkormányzat stabil pénzügyi helyzetét. A 
lehetőségekhez mérten úgy gondolom, mindkettő nagyrészt sikerült, de rengeteg még a 
tennivaló, a beindult fejlődést folytatni kell, nem állhatunk meg! Egyik választási ígéretem az 
volt, hogy bármilyen személyi összetételű testülettel képes leszek együtt dolgozni 
Remeteszőlősért. Jelentem, sikerült! Konstruktív vitáink adódtak, de ezek mind 
konszenzussal záródtak és pozitív eredményeket hoztak Remeteszőlős számára. Az elért 
eredmények bíztatóak és a testület együttes munkáját dicsérik. Hála Önöknek, megkaptuk 
azt a támogatást, amely segítette munkánkat. Hiszem, hogy folytatni tudjuk a fejlődést! 
A kitűzött célok közül kiemelt fontossággal bír számomra:  

 a Patak sétány teljes hosszának és az úthálózat további részeinek szilárd burkolattal 
történő megépítése, csapadékvíz elvezetéssel, 

 olcsóbb ivóvíz ellátás megteremtése, elsősorban a saját községi kút létesítésével, 

 Remeteszőlős környezeti értékeinek megóvása,  

 a közösségi terek és játszóterek továbbfejlesztése,  

 a közbiztonság fokozása és e téren együttműködés a térség településeivel, 

 a nagykovácsi főút forgalmának lehetőség szerinti lassítása, a remeteszőlősi 
bekötőutakról a főútra való kihajtás nehézségeinek mérséklése,  

 a buszmegállókhoz vezető járdák megépítése zebra létesítésével,  

 a bicikliút kialakítása Nagykovácsi, illetve Adyliget irányába, 

 a bölcsődei és óvodai ellátás megteremtése elsősorban állami területek igénylése 
útján. 

Ezen célok megvalósulásuk esetén komfortosabbá, élhetőbbé, még csodálatosabbá tehetik 
közös kincsünket, Remeteszőlőst. 
Mindehhez azonban az Önök bizalma és támogatása szükséges, kérem, szavazzanak a 
folytatásra, tiszteljenek meg szavazataikkal! 

              Dr. Tóth Balázs 
független képviselő jelölt  

Önkormányzati választások 2010-2014 
Kérem, keressenek az alábbi elérhetőségen 

Tel.: 06-30-931-5599 
e-mail: dr.balazs.toth@gmail.com 
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Vida László vagyok, 57 éves, 16 éve lakom a családommal Remeteszőlősön. 

A községünk létrejöttekor már dolgoztam közösségünkért, önkormányzat felállítása, 
belterületbe vonás, büntetések elkerülése, stb.  Azért jelöltettem magam most, mert sokban 
nem értek egyet a jelenlegi testület döntéseivel. 

Ellenzem az adóemeléseket. 

Ellenzem, hogy a község vagyonát elherdáljuk, és csak pár utca redbetételére lesz elegendő a 
pénz, mi lesz a többi utcával? 

Ellenzem, hogy a lakossági hozzájárulással megépült utak után senki sem számol el a 
felhasznált pénzeszközökkel. 

Ellenzem, hogy a jelenlegi testület 270 remeteszőlősi lakos aláírása ellenére odaadta az út 
túloldalán lévő területeket Nagykovácsinak, holott a bíróság Remeteszőlősnek itélte volna.  

Dolgozni szeretnék... 

az önkormányzati költségvetés megszorításain, adóemelések helyett 

még több pályázatokban való részvételért 

víz és csatornadíj lehetséges mérsékléséért, ésszerű beruházásokkal 

minden utca leburkolásáért, alternatív tőke bevonásával, a lakossági hozzájárulás mellé 

gyalogátkelőkért a Nagykovácsi úton, minden buszmegállóhoz 

egy saját óvoda építéséért 

egy sportpálya létesítéséért 

egy központi közösségi ház létesítéséért, ahol minden korosztály összejöhetne 

hogy a faluközpont a falu közepére létesüljön 

kerékpár út kiépítéséért Remeteszőlős és Nagykovácsi között 

hogy egy bizonyos esemény szervezése Remeteszőlőshöz kötődjön, mint egy tradíció 

úgy, hogy a lakossági véleményeket maximálisan figyelembe véve alakítom döntéseimet 

 

Remélem elnyerem a bizalmukat, és megtisztelnek a szavazatukkal. 
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folytatás az 1. oldalról 

 

Szavazni csak személyesen lehet. Amikor felkeresi a szavazókört, a szavazatszámláló bizottság köteles 

ellenőrizni az Ön személyazonosságát és lakcímét. Ezután megkapja a jelenlétében lepecsételt 

szavazólapokat, melyek átvételét a névjegyzék aláírásával kell igazolnia. A szavazás titkossága érdekében 

használja a szavazófülkét!  

Érvényesen szavazni a jelölt, illetőleg a lista neve alatti, feletti, vagy melletti körbe tollal írt két, egymást 

metsző vonallal lehet (+ vagy X). A szavazólapokat a borítékba helyezve az urnába kell dobni.  

Ha Ön elrontja a szavazólap kitöltését, és ezt még a szavazólap urnába dobása előtt jelzi, a szavazatszámláló 

bizottság a rontott szavazólapot egy alkalommal kicseréli. 

 

Igazolással szavazás 

A választópolgárok főszabályként lakóhelyükön szavazhatnak, de amennyiben Ön a lakóhely mellett 2010. 

június 16-ig tartózkodási helyet is létesített, úgy igazolással a bejelentett tartózkodási helyén választhat az 

igazoláson megjelölt szavazókörben. 

Igazolást személyesen, vagy meghatalmazott útján lehet kérni legkésőbb 2010. október 1-jén 16,00 óráig. 

Igazolás ajánlott levélben is kérhető úgy, hogy a kérelem legkésőbb 2010. szeptember 28-án megérkezzen. 

Az igazolási kérelemben meg kell adni nevét, személyi azonosítóját (ismertebb nevén személyi szám), 

lakcímét és annak a településnek a nevét, ahol a bejelentett tartózkodási helye van. Az igazoláskérés 

megkönnyítésére formanyomtatvány került elhelyezésre a www.valasztas.hu internetes oldalon, a letölthető 

nyomtatványok menüpontban. 

 

Abban az esetben, ha a szavazás napján külföldön, vagy Magyarországon, de nem bejelentett 

tartózkodási helyén tartózkodik, választójogát nem tudja gyakorolni. A helyi választásokon nincs 

lehetőség a külképviseleten történő szavazásra. 

 

A menekültként, bevándoroltként, vagy letelepedettként elismert Magyarországon élő, tartózkodó 

nagykorú személyek részt vehetnek a helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek választásán. 

Az Európai Unió más tagállamának a Magyar Köztársaság területén lakóhellyel rendelkező nagykorú 

állampolgárát is megilleti a jog, hogy a helyi önkormányzati képviselők és a polgármesterek választásán 

választó és amennyiben itt tartózkodik, úgy választható legyen. Polgármesternek azonban csak magyar 

állampolgár választható.  

 
A választási kampány 2010. október 3-án 0 óráig tart. A szavazás napján 0 órától a szavazás befejezéséig 

kampányt folytatni tilos (kampánycsend). A választási kampányt szolgáló plakátot az, aki elhelyezte, vagy 

akinek érdekében elhelyezték 2010. november 2-ig köteles eltávolítani.  

 
  

Amennyiben az önkormányzati választással kapcsolatban bármilyen kérdése lenne, forduljon a Helyi 

Választási Irodánkhoz, vagy látogasson el a www.valasztas.hu internetes oldalra.    

Kérjük, éljen választójogával! 

         

                  dr. Laukó Sándor 

Helyi Választási Iroda vezetője 
 

 

HIRDETÉS 

A polgármester- és képviselőjelöltek programjának minél alaposabb megismerése érdekében 

Remeteszőlős Község Önkormányzatának Polgármesteri Hivatala lakossági fórumot rendez. 

Ennek keretében a jelöltek személyesen is ismertethetik programjukat, illetve Ön is felteheti 

nekik kérdéseiket. 

Időpont: 2010. szeptember 24. (péntek), 17 óra 

Helyszín: Adyligeti Rendészeti Szakközépiskola „kisösszevonó” terme (főbejárattól balra) 

Cím: 2090 Remeteszőlős, Nagykovácsi út 3. 

http://www.valasztas.hu/
http://www.valasztas.hu/

